
... embrace  
       longevity.

The Ultimate Spa



Spa Rituals 
The choice of exceptional massage rituals offering  

an unique restoring experiences  for body, mind & soul. 

AYURVEDA   
L’ Ayurveda ou Science de la Vie consiste à aider le corps  
à conserver sa santé grâce à un équilibre des énergies. 
Les massages indiens stimulent le flux énergétique du corps,  
ils revitalisent le système nerveux, soulagent la fatigue et renforcent  
le système immunitaire, tout en stimulant la circulation et en aidant  
le corps à éliminer les déchets plus efficacement.
The indian science of life, helping the body to maintain its health through 
balance and energy massage rituals to stimulate the energy flow, revitalize  
the nervous system, relieve fatigue and strengthen the immune system,  
stimulates circulation and  helps the body flush out wastes more efficiently.

Abhyanga  75 min. 135 €
Massage du corps à base d’huile d’amande douce chaude  
avec un effet rajeunissant pour le corps et l’esprit. 
Full body massage for overall rejuvenating effect on body & mind. 

Pad-Abhyanga  35 / 60 min. 70 / 110 €
Massage extrêmement relaxant des jambes et des pieds. 
Apaise immédiatement le stress quotidien. 
Deeply relaxing legs & feet massage.

Special Serenity  75 min. 135 €
Massage crânien suivi de la bougie hopi dans l’oreille, purifiant 
les sinus et le merveilleux flux d’huile chaude coulant sur le 3ième œil 
pour la clarté de l’esprit, l’équilibre et l’harmonie. 
Head massage followed by hopi candle and heavenly warm 
oil flow on the 3rd eye for mental clarity, Balance and harmony. 

FUSION RITUALS 	
Abhyanga – Padabhyanga  110 min. 190 € 
Abhyanga - Special Serenity  150 min. 250 €

TRANQUILLITY FACE AND BODY RITUAL  90 min. 170 €
Une synergie sensorielle précieuse alliant des textures délicates  
et des senteurs aromatiques, combinées au pouvoir du toucher  
humain vous procurera une profonde détente du corps et de l’esprit. 
A precious sensorial synergy of delicate textures, aromas-scents  
and the power of human touch for a unique experience to deeply  
relax the body and mind. 

TIBETAN SOUND MASSAGE  75 min. 135 €
Un rituel de massage unique aux traditionnels bols tibétains chantants.  
Ce magnifique traitement va envelopper et faire vibrer harmonieusement  
votre corps, esprit & âme.  
A unique massage ritual with traditional tibetan singing bowls.  
An extraordinarily embracing treatment to harmoniously resonate  
body, mind and soul. 

HOT STONE MASSAGE 
Un soin profondément apaisant, désintoxiquant relaxant et drainant grâce  
aux pierres de basalte chaudes, aux pierres de marbre froides et les huiles  
essentielles thérapeutiques. Idéal pour évacuer le stress, chasser la fatigue, 
améliorer la circulation sanguine et le système lymphatique.
A deeply soothing and sensorial treatment which achieves an important detoxifying, 
relaxing and draining effect with the use of heated basalt -, cold marble stones  
and therapeutic essential oils. It relieves muscle pain, increases the body’s  
metabolism and relaxes the tissues

Stones Balance  120 min. 200 €
Massage du corps & du visage extrêmement relaxant. 
Deeply relaxing full body massage. 

Mini Stones Balance  60 min. 110 €
Massage du dos & du visage extrêmement relaxant. 
Deeply relaxing back massage.

FUSION RITUALS    
Stones Special / Mini Stones Special  75 / 135 min. 135 / 215 €
suivi d’un massage hindou des pieds ou -crânien.
Extends to indian feet or head massage.
	Stones Special Dream / Mini Stones Special Dream  120 / 180 min. 225 / 300 €
suivi d’un massage crânien, une bougie hopi dans l’oreille  
purifiant les sinus et un merveilleux flux d’huile chaude coulant  
sur le 3ième oeil pour la clarté de l’esprit..
Extends to indian head massage, hopi candle and oil flow on 3rd eye.



... a healthy mind  
	 is the key to happiness.

PANTAÏ  LUAR  75 min. 135 €
Massage thaïlandais avec des bolus remplis d’herbes aromatiques,  
connues pour leurs propriétés relaxantes, stimulantes et énergisantes. 
Votre corps sera plus résistant et votre peau, sublimée et réhydratée  
en profondeur. 
A relaxing thai massage with warm oil and heated herbal compress  
which provide all the physical beneficial effects for a body free from toxins.  
More resilient and re-hydrated skin.

SWEDISH BEST  45 / 60 / 90 min.  90 / 110 / 160 €
Profitez des techniques de massage les plus connues en Europe,  
tels que effleurage, palper-rouler, percussion, friction et vibration. 
En fonction de vos besoins, le massage sera, soit relaxant et calmant,  
soit revitalisant et tonic ou encore raffermissant et drainant. 
Enjoy all the best of europe’s well-known massage techniques as soft touch, 
sliding pressure, percussion, friction and vibration.  
The massage will be personalised, tender soft, vital strong or skin firming.

YOUR BACK OR HEAD OR LEGS OR FEET MOMENT  35 min. 70 €
Spécialement conçu pour différentes parties du corps, afin d’apaiser  
les tensions. Evacue les blocages du dos, stimule la circulation sanguine  
des jambes, rééquilibre les énergies du corps grâce au massage hindou  
des pieds ou calme et apaise l’esprit par le massage crânien. 
Specially designed to relief the tension of specific parts of the body :  
back-massage to relief the tension or massage for the legs to improve 
circulation, feet-massage to restore energy flow or the head-massage  
to calm and soothe the mind and spirit.

ROYAL 4 HANDS WAVE  45 min. 160 €
Massage exceptionnel de haute qualité, vous offrant une expérience  
de relaxation et de bien-être ultime pour une évasion totale du corps  
et de l’esprit. Seulement sur demande. 
Massage of exceptionally high quality. This is a massage to leave the world 
behind and dive into nourishment of your body and mind. An extraordinary 
experience of relaxation, revival and rejuvenation ! Only on request.

YOUR YOAKE QUALITY TIME ESCAPE   Idée Cadeau / Gift Idea 
90 / 120 / 150 min. 185 / 240 / 290 €
Accordez-vous du temps, plutôt que des traitements spécifiques,  
de sorte que les services puissent être faits sur-mesure pour mieux  
répondre aux besoins individuels. 
Time for the body & time for the face Book time rather than specific 
treatments, so that services can be tailor-made to meet individual needs.  
The perfect spa gift for your beloved once, as we will offer the ultimate spa 
experience with our individualized services and carefully chosen treatments. 



YOUR ANTI-AGEING SOLUTION   
45 / 60 / 75 /90 / 120 min.  95 / 135 / 145 / 165 / 205 €
Accédez au pouvoir de régénération des cellules, grâce à nos traitements  
issus des dernières technologies. Ces soins très performants transmettent  
de l’énergie à la cellule de la peau et l’aident ainsi à se renouveler et à  
se réparer d’elle-même, vous garantissant la beauté d’une peau sublime  
et visiblement rajeunie. Le Capital Jeunesse de votre peau est protégé  
durablement, le renouvellement cellulaire cutané est stimulé au quotidien. 
Reveal vibrant, younger-looking even tone skin with a bespoke anti-ageing facial 
tailor-made to your specific concerns, whether it be intense exfoliation with 
alpha hydroxyl-acids immediate lifting for expression lines deep wrinkle correc-
tion and skin re-densification. Your expert therapist will ensure that your treat
ment bestows immediate visible results.

Sublime Skin Double Peel  45 min.

Oxygen Power – Nano-Lift & Firm - Hydra Lift –  
Sublime Skin Active Lift - Water Source - Anti-Age  
Performance Men 	60 min.

Sublime Skin Deluxe Lift  75 min.

Active Pureness Regenerating – Glorious Skin –  
Chrono Reverser Collagen  90 Min.

Oxygen Power / Hydra Lift with Chakra Therapy  90 Min.

FUSION 
Nano-Lift & Oxygen  120 min.

WISHPRO®
Véritable alternative douce aux injections pour combler les rides, repulper  et 
redensifier le visage, lisser les zones fripées. WISHpro® utilise la technologie 
de magnétophorèse, qui convertit des pulsations magnétiques  
en champs énergétiques actifs et favorise ainsi la diffusion transcutanée 
d’actifs (acide hyaluronique, collagène, vitamines …). 
True gentle alternative to injections to fill wrinkles, plump and densify the face, 
smooth wrinkled areas. WISHpro® uses magnetophoresis technology, which 
converts the magnetic pulses in active energy fields and thus promotes the 
transcutaneous diffusion of active (hyaluronic acid, collagen, vitamins ...).

WISHpro®  & Lumi LED-Light  60 minutes  125 €
WISHpro®  Solo  30 minutes  85 €    	  
WISHpro®  Peeling + 2ième Capsule  45minutes  145 €

YOUR EXPERT CARE  35 / 60 min. 85 / 125 €
Quel que soit votre type et problème de peau, nous vous offrons le résultat 
dont elle a besoin. Nous adaptons nos traitements, conçus sur-mesure,  
en fonction des saisons et de vos besoins du moment. Avec des produits 
performants pour une action plus rapide.
A prescription facial according to your skin condition and concerns, whether  
it be deep purification intense hydration soothing nourishment.  
A super-active customized facial thanks to the powerful natural active ingredi-
ents and the exclusive comfort touch face massage™, an exclusive massage 
therapy which encourages gentle awakening and awareness of body and spirit.

Hydra Memory – Active Pureness Rebalancing – 
Skin Resonance – Recover Touch – Absolute Pearl - 
Chrono-Reverser – Pure/Hydra Performance Men  60 min.  

Refreshing Facial  35 min.

YOUR  LUMI LED-LIGHT THERAPY  
Idéal pour potentialiser nos soins ou à faire en cure. La technologie  
des LED avec la puissance de la lumière, permet une régénération cutanée 
avec une augmentation sensible des fibroblastes, assurant la production  
de collagène et d’élastine. Il aide à réduire les rides et ridules, éclaircir le teint, 
corriger les disgrâces cutanées (acné, rougeurs, cicatrices) ou dégonfler  
les poches sous les yeux. En plus, la restructuration du collagène  
se poursuit progressivement et durablement. 
This is the ideal way to potentiate your facial care or to start a cure.    
Use the power of light & LED-technology for your dermal regeneration together 
with a significant increase of the fibroblasts, insuring the production of collagen 
and elastin. Helps to correct imperfections and all kind of skin problems (acne, 
redness…), reduces wrinkles and fines lines, scars or puffiness under the eyes. 
Furthermore the collagen restructuration can progressively and durably continue.

LUMI & FACIAL  60/ 90 min. 120 / 175 €
POWER CURE  6 sessions  225 €
SOLO  30 min. 45 €
 

Face 
fresh looking, glorious skin. 



Face & Body 
Holistic treatments, to improve

your body’s defenses & consciousness

YOUR EXPRESS TO LONGEVITY 
Une approche complète pour le rajeunissement du visage et du corps.  
Les techniques inspirées du Kabat combinées aux ingrédients naturels 
 de haute-technologie activent le métabolisme de l’organisme et ciblent  
efficacement les causes primaires du vieillissement: inflammation, glycation, 
oxydation et méthylation.  
A complete longevity approach to target the four primary causes of accelerated 
cellular ageing reflected in the skin: inflammation, glycation, oxidation and 
methylation. The choice of a face or body treatment or the combination  
of both, to actively correct imperfections, whilst protecting against further dam-
age, enhanced with Kabat massage, to stimulate vitality to tissues. 

Skin Regimen Face / Skin Regimen Body  35 min. 85 € 

Skin Regimen Face & Body  75 min. 140 €

YOUR ORGANIC CHOICE
Un traitement complètement naturel et certifié bio qui nourrit  
en profondeur et protège contre le vieillissement . 
A fully certified organic, all-natural treatment, for face and body, that provides 
deep nourishment and anti- ageing protection for dry, sensitive skins.

Sacred Nature Face  45 min.  95 € 

Sacred Nature Body 45 min.  95 €
Sacred Nature Face & Body  75 min.  140 €

YOAKÉ 6 SESSIONS   Idée Cadeau / Gift Idea		
Abonnement de 6 séances (5 payés, 6ième offert), choisis suivant  
leurs durées, vous permettant de voyager parmi nos différents soins.  
Subscription of 6 sessions, pay 5 and get 1 for free

YOUR MATERNITY TIME
Soins et massages spécialement conçus pour les femmes enceintes  
et qui allaitent en tenant compte de toutes les contre-indications possibles. 
Grâce aux principes actifs naturels aux actions raffermissantes et nourris-
santes, la circulation sera améliorée, les gonflements et les vergetures réduits.   
Carefully designed treatments taking into account all contraindication during 
pregnancy as well as post- pregnancy, thanks to the elasticizing, nourishing 
actions of the natural active ingredients. Improves circulation, reduces swelling 
and inhibits stretch-marks. 

New Life, Mother-To-Be  75 min. 140 €
Soin corps complet avec une action nourrissante et raffermissante  
grâce aux principes actifs naturels.  
Elasticizing and nourishing actions of the natural active ingredients.

Inner Peace & Harmony  60 min. 110 €
Massage du corps qui soulage les inconforts de la grossesse et favorise 
l’harmonie entre la mère et l’enfant. 
Delicious full body massage brings harmony between baby & mother.

Vital Legs  35 min. 70 €		
Massage des jambes pour stimuler la circulation sanguine  
et diminuer les gonflements. 
Legs massage to improve circulation and reduce swelling.

YOUR YOAKE HALF DAY RITUALS  240 min. 450 €
Une escapade pendant une demi-journée dans une oasis de calme  
et de relaxation avec des soins choisis et adaptés individuellement.  
Escape to an ultimate half-day relaxation in an oasis of calm and total serenity.
The service will be tailor-made to meet your individual needs with carefully chosen 
treatments.



... on  the road to complete  
health & optimal beauty.

Body 
Treat your body beautifully,

inside and out.

YOUR  BODY SCRUB OTTOMAN  SOLUTION  90 min. 160 €
La magie d’un soin pratiqué dans les hammams traditionnels Ottomans  
avec son gommage intensif. Grâce à la température ambiante et à l’humidité  
du corps, le gommage, réalisé avec un gant en fibres naturels, ouvrira chaque 
pore de votre peau. Ce soin vous donnera une peau plus souple, lisse, douce 
et bien purifiée. 
Enjoy the magical treatment of traditional Ottoman hammam with its intensive 
exfoliation. Thanks to the ambient temperature and the body moisture,  
the natural fiber glove will open each of your skin pores. This accelerator  
and preparatory treatment will leave your skin suppler, smoother, softer  
and well purified. Add-on with a massage for your holistic spa moment. 

YOUR FIRM – TONE ELASTICIZE SOLUTION  75 min. 140 €
Le soin parfait pour raffermir, tonifier et assouplir la peau.  
Un enveloppement sur mesure pour le corps, contenant soit des eaux  
thermales revitalisantes dans une boue crémeuse, soit des principes actifs 
nourrissants et hydratants dans un agréable masque qui restaure  
la peau en profondeur et favorise la synthèse du collagène. 
The perfect anti-ageing treatment for firming, toning and elasticizing the skin   
A bespoke body wrap, with either re-mineralizing thermal waters in a creamy 
mud, or nourishing and elasticizing active ingredients enveloped in a cocooning 
mask that will deeply renew the skin and promote collagen synthesis. 

YOUR DETOXIFICATION INFRARED SOLUTION 
La pénétration en profondeur d’infrarouges longs (4 à 5 cm) directement 
dans les cellules permet un échauffement de l’intérieur en activant  
fortement la circulation sanguine. Toxines (métaux lourds tels que plomb, 
mercure, chlore et autres), déchets et graisses sont ainsi libérés et éliminés 
avec  la sueur. Le sauna à infrarouges longs fortifiera votre organisme.  
Le complément parfait de votre régime alimentaire et de votre  
activité sportive !
In-depth penetration of long infrared rays (4 to 5 cm) directly into the cells  
provides heating from inside and a highly activated blood circulation.  
Toxins (heavy metals as lead, mercury, chlorine and others), waste and greases 
are set free and eliminated with sudation. The long ray infra-red sauna will boost 
your organism. The perfect complement to your diet and exercise routine.  
 
INFRA-RED - MASSAGE  60 / 90 min. 120 / 170 €
DETOX CURE  6 sessions 40 min. 225 € 
SOLO  40 min. 45 €

YOUR   BEAUTIFUL BACK SOLUTION  60 min. 130 €
Profond nettoyage purifiant et reminéralisant du dos, incluant une exfoliation, 
suivi par un masque et se terminant en beauté avec l’application d’une crème 
et un massage apaisant. 
Deep back cleansing, exfoliation and purification including a mask followed  
by the application of a body cream to finish in style.

BUST CARE  60 min. 130 €
Un soin pour la souplesse de la zone de la poitrine, aux effets  liftant  
et raffermissant. Extrêmement efficace après la grossesse, après la perte  
de poids et idéal aussi en tant qu’action anti-âge préventive. 
An elasticizing, lifting and firming treatment for the bust area. 
Highly effective after pregnancy, and  weight-loss, as an ideal preventive anti-
ageing action.



... makes you  feel  fantastic
	 & gives you a lot of energy.

Add - ons  
Take action

to a mindful living trend.

YOUR SPECIAL TOUCHES  15 min. / 30 min. 35 / 75 €
Pour obtenir des résultats encore plus visibles.
Express enhancements for any treatment to provide further visible results.

Eye Zone Refresh & Anti-Age  + 15 min.	  
Triple action pour la zone délicate du contour des yeux. Réduit les gonfle-
ments et les cernes, diminue les rides et ridules pour un regard frais et 
reposé.
Triple-action treatment for the delicate area of the eyes. Reduces puffiness  
and dark circles, softens fine lines and wrinkles for a revitalized fresh appear-
ance.

Plumping Collagen  + 15 min.
Un soin immédiatement repulpant pour les peaux sèches, affaiblies  
et matures. Diminue les rides et ridules procure  fraicheur et vitalité à la peau.
An immediate plumping treatment for dry, depleted and mature skins  
Softens fine lines and wrinkles, bestowing  vitality and freshness to the skin.

YOUR HANDS & FEET
Un soin spa revitalisant pour stimuler la circulation des jambes  
et nourrir en profondeur les mains et les pieds..
A revitalizing spa-treatment for stimulating circulation in the legs  
and deeply nourishing hands and feet.

Hand Specialist Ritual  + 15 min.
Un rituel régénérant et nourrissant pour les mains.
A renewing, nourishing ritual for the hands.

Foot Specialist Ritual  + 15 min.
Un rituel régénérant et nourrissant pour les pieds.
A renewing, revitalizing ritual for the feet.

Foot Specialist Peeling  + 30 min.
Un soin réparateur pour vos pieds, qui traite la peau sèche et les callosités.
A repairing treatment for your feet, treating dry skin and calluses.



The good to know  
					     information

CADEAUX / GIFTS   			 
L’expérience spa ultime, le cadeau parfait, un geste apprécié  
pour toutes les occasions. Achetez nos traitements en ligne  
ou dans notre spa. Valable 12 mois. 
The ultimate spa experience, the perfect gift for any occasion.  
Purchase our treatments online or at the spa. Available for 12 months.

HEURES D’OUVERTURES / OPENING HOURS	
Lundi Monday		  12:00 – 8:00
Mardi  Tuesday		  09:30 – 6:00
Mercredi  Wednesday 		 12:00 – 8:00
Jeudi  Thursday 		  12:00 – 8:00
Vendredi  Friday		  09:30 – 6:00
Samedi  Saturday		  09:30 – 3:00

RESERVATION SPA / SPA RESERVATION 
Pour obtenir un rendez-vous ou des informations complémentaires,  
nous sommes à votre disposition au :
For scheduling appointments or further information, please contact us: 
T: (+352) 26 12 13 · E: info@yoake.lu · W: www.yoake.lu 

POLITIQUE D’ANNULATION / CANCELLATION POLICY
Annulation et report de rendez-vous 24 heures à l’avance. Des frais 
d’annulation de 50% sont facturés pour une annulation dans les 12 heures 
avant le rendez-vous.
Please allow 24 hours notice for cancellation or rescheduling of treatments  
to avoid a charge. Cancellation within 12 hours of the appointment time  
will be subject  to a 50% charge.

Yoaké Luxembourg  The Ultimate Spa 
98, Boulevard de la Pétrusse L-2320 Luxembourg 
T: (+352) 26 12 13 E: info@yoake.lu www.yoake.lu

2012  Nomination «Quality of Service» Gala Spa Awards Rome
2013  News - Coup de Coeur «Emotion Spa Business Magazine»


